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Fietsinvesteringen  -  Effectieve besteding middelen

Voormalig minister van Openbare Werken en Mobiliteit Ben Weyts kondigde in 2018 aan 
dat er in totaal 138 miljoen euro werd vastgelegd voor fietsinvesteringen. Dat bedrag zou 
stijgen tot meer dan 300 miljoen euro per jaar.

Op geregelde tijdstippen wordt er in de commissie gedebatteerd of de middelen effectief 
uitgegeven worden en dat is niet altijd duidelijk. Daarom de volgende vragen.

1. Hoeveel werd er de voorbije vijf jaar vastgelegd voor fietsinvesteringen (zowel voor 
onteigeningen, werken als studies)?

2. Hoeveel werd er de voorbije vijf jaar effectief uitbetaald van de vastgelegde 
fietsinvesteringen (zowel voor onteigeningen, werken als studies)?

3. Kan de minister per jaar een overzicht bezorgen van de effectief 
uitgevoerde/uitbetaalde fietsinvesteringen?
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VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

ANTWOORD
op vraag nr. 840 van 10 februari 2022
van MARTINE FOURNIER 

1. In onderstaande tabel een overzicht van de vastleggingen die gebeurd zijn sinds 2017. 
Dit betreffen vastleggingen voor zowel onteigeningen, studies, als middelen bestemd 
voor de uitvoeringen. 

Jaar Vastleggingen fiets
2017 € 103.691.460
2018 € 138.510.510
2019 € 166.763.824
2020 € 178.763.466
2021 € 329.245.151

2-3.Een uitbetalings- en een uitvoeringsrapportering van het GIP (in een eerste fase 
gericht op de fietsinvesteringen) worden momenteel voorbereid en ontwikkeld binnen 
het volledige beleidsdomein MOW, in overleg tussen de verschillende agentschappen. 
Het is de bedoeling om in het voorjaar van 2022 deze rapporteringen te testen. Na 
evaluatie hiervan zou de uitbetalingsrapportering en de uitvoeringsrapportering van 
de fietsinvesteringen operationeel moeten zijn in de reguliere werking van de 
administratie.


